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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 34
Днес, 16.08.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Снежана Димитрова - гл. експерт, отдел "УС"

Дневен ред
1 - 2334 /10.08.2022: Обществен транспорт в Община Велико Търново
Становище на комисията: Е, Чамуркова - как ще се подложи на гласуване, в цялост ли.
Предлага да се гласува всяка точка в предложението по-отделно.
д-р И. Александров - във Велико Търново спирките не са подсигурени по от отношение на 
чакащите, на пътуващите. Предложението не е домислено добре. Ако се мисли в това 
направление, спирките също трябва да влязат като компонент, да се помисли и да се 
включат в инвестиционната програма.
Кр. Каракоцев - спирките за жалост са дадени на концесия, три пъти е отправял питания за 
разваляне на концесията, сега ще направи и четвърто. Администрацията отказва да развали 
концесията.
Г. Недев - предлага да изчакат становището на кмета на Общината.
Е. Чамуркова - оттегля предложението си, съгласна е да се изчака становището на 
администрацията.

Комисията отлага разглеждането на предложението до получаване на становището на 
администрация:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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Становище на комисията: Е. Чамуркова - моли за разяснение относно цената 
Сн. Димитрова - цената е 2% от пазарната цена.
Г. Недев - всички регистрирани клубове е нестопанска цел имат право да се възползват от 
тази отстъпка в община Велико Търново
М. Михалев - каква е инвестицията, която възнамерява да направи този клуб; има ли
интерес към този вид спорт във Велико Търново
Сн. Димитрова - инвестицията ще стане ясна по време на конкурса.
Г. Недев - доколкото е запознат има интерес, това е доста динамичен спорт, не толкова 
натоварващ.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2351 / 12.08.2022: Учредяване на безвъзмездно право на строеж, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2365 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина - 1 - Велико Търново" ЕООД 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 16.08.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• ЮлияТонкова

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
инж. Галина Маринова - гл. експерт, отдел "ТИ"
Снежана Димитрова - гл. експерт, отдел "УС" 
д-р Диляна Вачкова - гл. експерт, дирекция "СДЗ"

1 - 2331 / 10.08.2022: Становище относно жалби, Вх. № 2253 и 2254 от 30.06.2022 г.
Становище на комисията: Да се уведоми жалбоподателя относно становището на 
администрацията, без да се изпращат приложенията, които са само за сведение на комисията.
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2360 /12.08.2022: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща 
вода
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2362 / 12.08.2022: Компенсиране на част от транспортните разходи на лица, притежаващи 
абонаментни карти за градски транспорт
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - как ще се пускат молбите, на тримесечие или 
всеки месец
Д. Данчева - според срока на издадената карта

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 от2 17.8.2022 г„ 10:41

ПРОТОКОЛ № 40

Дневен ред



Firefox

4 - 2364 / 15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Специализирана болница 
за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия Д-р Трейман" ЕООД 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2365 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина - 1 - Велико Търново" ЕООД 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2366 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Център за психично 
здраве-Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 37
Днес, 17.08.2022, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж. Галина Маринова - гл. експерт, отдел "ТИ"
Цветомила Кьосева - мл. експерт, дирекция "СУТ" 
арх. Дарина Стаматова - ст. експерт, отдел "ТР"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
арх. Николай Малаков - гл. архитект на Община Велико Търново
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Тошо Кръстев - кметски наместник с. Арбанаси 
Гица Лазарова - кмет с. Пчелище 
представители на СНЦ "Велико Търново за гората"

Дневен ред
1 - 2308 / 21.07.2022: Одобряване на проект за ПУП, с. Арбанаси
Становище на комисията: Т. Кръстев - през 2018 г. е дал съгласие за промяна на
предназначението на този терен. Това беше продиктувано от нарастващия проблем с
паркирането в населеното място. Подкрепя предложението на кмета на Община Велико
Търново.
арх. Др. Йосифов - в проекта за решение има текст в скоби, който абсолютно противоречи на 
това, което се предлага. Допуска се да се прави паркинг, а в скоби се цитира режим, при 
който не може да се промени предназначението на земеделската земя. Предлага от проекта за 
решение да отпадне текста в скобите.
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Комисията приема предложението да отпадне текстът в скобите в т. 1 от проекта за решение: 
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение, заедно с приетото изменение:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2327 / 02.08.2022: Отговор относно жалба, Вх. № 2187/23.05.2022 г. - ул. Панайот Типографов 
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - в становището си В и К "Йовковци" ООД си 
"измиват ръцете" с Общината. ВиК мрежата се предава за поддръжка, експлоатация и 
ремонт.
Пл. Петров - но не и за изграждане, ВиК мрежата е собственост на Общината.
Г. Марков - Общината предава ВиК мрежата за стопанисване, ВиК "Йовковци" си носят 
отговорността.
арх. Др. Йосифов - предлага да не се приеме становището на В и К "Йовковци" ООД, защото 
това означава, че ако го приемат, се съгласяват, че оттук нататък ВиК дружеството няма да 
направи и ремонт.
Пл. Петров - има две становища - на ВиК и на администрацията.

Комисията приема становището на администрацията и не е съгласна със становището на 
ВиК "Йовковци" ООД:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2334 /10.08.2022: Обществен транспорт в Община Велико Търново
Становище на комисията: Пл. Петров - предлага да разгледат точките в предложението една 
по една. Замразяване на цената на билетите за три години - това е абсурдно, популизъм. Дава 
думата на вносителя.
Якоб вай Бейлен - решението за тарифите на градския транспорт е политическо решение, не 
е икономическо. В цял свят е така. Може би във Велико Търново не е, но в цял свят е така. 
Пл. Петров - градският транспорт е организиран през частни фирми, фирмата превозвач не е 
общинска.
Якоб ван Бейлен - например в Амстердам има 7 частни фирми, но тарифите се определят от 
Общината. Първият аргумент е, че цените вече са се повишили с 43% преди няколко години 
-  от 70 стотинки до 1 лев. Това е аргумент за срок от следващите 3 години. 43% за 5 години 
вече са много.
Вторият аргумент е, че в калкулациите има грешка. Видял е калкулацията на „Алекс ОК“. 
Ако тарифите се повишават с 50%, има научни информации, които следят намалението и 
повишението, и дали те имат ефект колко хора използват транспорта. Ако с 50% стане по- 
скъп и има 20% по-малко пътници, пак ще има загуба и ще се отиде към негативна спирала. 
Защото фирмите пак ще са на загуба. Третият аргумент е, че тенденцията в Европа е 
намаляване на тарифите за обществен транспорт и да не се повишават. Например в 
Люксембург в цялата страна общественият транспорт е безплатен от вече 3 години. Германия 
от юни 2022 г... В Самоков общественият транспорт от няколко години е безплатен. Говорил 
е с кмета, за да потвърди тази информация и той каза, че е вярна. Затова не само на запад, но 
и в България има примери.
Пл. Петров - много моли общинските съветници, които предлагат социални помощи, 
безплатен градски транспорт, безплатно нещо, да предлагат и начин за финансиране. Някой 
трябва да го плати.
Г. Марков - г-н Ван Бейлен говори за предимно социален ефект. Замразява се цената, след 3 
години ако цената на горивата е 1 лв. какъв социален ефект ще има, ако продължават да 
возят на същата цена.
Пл. Петров - има някои точки в предложението, които са неизпълними.
Т. Тодоров - повечето точки са полезни, адекватни и приложими. По повод предложението за 
обществен съвет за мониторинг за качеството на въздуха от предходната сесия, то звучи
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много добре, но реално липсва съдържание и аргументация. Не може такова нещо да се 
пуска, на хората им харесва, че може да се случи, и после общественото негодувание се 
хвърля върху другите, които не са го подкрепили. Както с предложението за замразяване на 
цените на билетите за 3 години. Това е опасна игра с общественото мнение. Утре ще прочете, 
че самият той е против замразяването на цените на билетите.
Якоб ван Бейлен - ако сте прочели неговото предложение, в началото е записано, че 
„Безплатен обществен транспорт с кратки интервали между автобусите може да е желан от 
гражданите, но ми се струва политически невъзможно във Велико Търново“. Не е предлагал 
транспортът да е безплатен, само да не се увеличава тарифата.
Пл. Петров - повечето точки от предложението са включени в проекта за Интегриран 
градски транспорт, в момента се работи по тях.
Г. Марков - да се отложи точката до становище на администрацията.
Якоб ван Бейлен - но да има срок за становището до 2 месеца и да го поканят като вносител 
на предложението в експертната транспортна комисия в общинска администрация.

Комисията предлага да се отложи точката до становище на общинска администрация:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2335 / 10.08.2022: Декларация против спиране изграждането на АМ Русе - Велико Търново 
Становище на комисията: Пл. Петров - никой не я спрял, никой не я изгражда, за да се 
противопоставят.
Т. Тодоров - никога не е започвало изграждане, за да бъде спряно, не е актуална.

Комисията не приема декларацията:
ЗА - 1; ПРОТИВ - 5; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2336 / 10.08.2022: Декларация по казуса "Кронопшан"
Становище на комисията: Пл. Петров - не е против декларацията, но пак е популизъм. 
арх. Др. Йосифов - когато се иска да се внедрят конкретни мерки, не е популизъм.
Г. Василева - изказване в подкрепа на декларацията. Нека да се включат две неща в нея - 
занижаване на максимално допустимите стойности, които се измерват, и след това 
занижаване да се прави мониторинг, данните на измервателната станция да се изнасят на 
информационното табло пред Общината, но до тях да бъдат показвани и референтите 
стойности. От РИОСВ са им предоставили конкретни стойности.
д-р Д. Андреева - нека тези предложения се консултират с еколог, с юрист, и тогава да влязат 
в декларацията, тъй като тя е изключително добре прецизирана. Неприятен й е израза 
"популизъм" спрямо тази декларацията. Тя изразява тяхната гражданска позиция, и понеже 
са обществени личности, имат възможността да я реализират по този начин. Предлага да 
гласуват декларацията с допълненията, направени от СНЦ "В. Търново за гората", след 
изричното им съгласуване с юрист и еколог.
Пл. Петров - към декларацията да се включи точка - "Кронопшан да монтират 
електрофилтър".
д-р Д. Андреева - това не е декларация, адресирана до Кроношпан, а има съвсем други 
адресати.
Пл. Петров - предлага да се включи и текст с нормативните изисквания за ФПЧ, долна и 
горна граница.
д-р Д. Андреева - след като от СНЦ "Велико Търново" предлагат тези допълнения, нека да се 
консултират те с еколог и юрист.
3. Кънчева - не смята, че е редно общинският съвет да се казва някакви норми. Във всяко 
едно комплексно разрешително се представят най-добри налични техники и се дават 
нормите. Когато се пусне комплексното разрешително за общ. обсъждане, тогава е момента да 
се извадят експерти, да се пуснат искания, включително и до Общината. Сега може да се 
запише "най-ниските допустими стойности".
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д-р Д. Андреева - декларацията е насочена към много институции, сигнализират ги е 
проблема.
Пл. Петров - предлага допълнение в края на т. 2 - "..включително монтиране на електронно 
табло пред административната сграда на Община Велико Търново" и т. 3 - "Изискване към 
Кроношпан да монтира пречистващ електрофилтър."

Комисията приема декларацията заедно със следните допълнения: в края на т. 2 да се добави 
следният текст "..включително монтиране на електронно табло пред административната 
сграда на Община Велико Търново" и да се добави т. 3 - "Изискване към Кроношпан да 
монтира пречистващ електрофилтър."

ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2337 / 11.08.2022: Предприемане на действия по изграждане на отводнително съоръжение 
Становище на комисията: Комисията изчаква становище на общ. администрация:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2338 /12.08.2022: Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и 
детските градини на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 2339 /12.08.2022: Одобряване на изменение на Общ устройствен план на Община Велико 
Търново/ ОУПО/ за поземлен имот, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва гл. архитект Н. Ма лаков - това е територия, западно от 
кв. Картала. Отреждат се 4 нови парцела, като целта е в единия от тях да се изгради нова 
детска градина, а останалите се отреждат за паркинг, за спортни дейности и рекреация и за 
детски площадки. Изрично за всеки имот са дадени параметри. Проведено е обществено 
обсъждане, присъствали са хора, които живеят в близост и са адмирирали идеята на 
Общината.
Г. Василева - счита, че тази промяна се прави, за да се завиши височината. Защо трябва да се 
завишава височината, щом ще се прави детска градина, детска площадка и подобни, 
арх. Н. Малаков - височината в някои части на детската градина няма да е 10 м., а ще е 12 м. 
Г. Василева - има нещо неизпипано. В някои медии е прочела, че вниманието на гражданите 
към общественото обсъждане е било почти нулево, докато сега се казва, че е имало голям 
интерес. Това не може да бъде, защото общ. обсъждане е било в 11ч., кой се очаква да дойде в 
11ч.
арх. Н. Малаков - височината е фиксирана до 4 м., с изключение на детската градина.
П. Тюфекчиев - приветства това предложение, благодари на гл. архитект, че е дошъл да 
разясни всичко.
арх. Н. Малаков - тъй като теренът е с голяма площ, Общината го е резервирала, защото 
иначе държавата е щяла да даде само терена за детската градина. Терените са с конкретно 
отреждане. Има осигурено финансиране, в момента върви проектиране на самата детска 
градина.

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2341 / 12.08.2022: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.06.2022 г.
Становище на комисията: Ст. Витанов - на колко процента се изпълнява инвестиционната
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програма към 30.06.2022 г.
М. Маринов -10% към 30.06.2022 г.
Ст. Витанов - а към днешна дата
М. Маринов - не може да каже към 17 август 2022 г.
Ст. Витанов - ако е възможно, да се даде тази информация на заседанието на комисията по
бюджет и финанси
М. Маринов - ще отговорят тогава.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

10 - 2343 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2344 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2346 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище 
Становище на комисията: Г. Лазарова - потвърждава положителното си становище.

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2348 / 12.08.2022: Отдаване под наем на части от имоти публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - изключително добро начинание. Това би 
трябвало да се прави от "ОДПГ" ЕООД, а не от чужди фирми. Предлага да се отложи точката 
и да се препоръча на "ОДПГ" ЕООД да представи калкулация за изграждане на 
електрозарядна станция, в срок до 2 месеца.

Комисията предлага да се отложи точката и да се препоръча на "ОДПГ" ЕООД да представи 
калкулация за изграждане на електрозарядна станция, в срок до 2 месеца:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2349 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Габровци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2352 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2353 /12.08.2022: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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17 - 2354 / 12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - сравнено с предложението за с . Ресен - земята в 
урбанизирана територията на с. Ресен е много по-евтина от земеделската земя в м. Козлуджа, 
еднаква площ. Предлага да се върне предложението на фирмата оценител да си преразгледа 
оценката.
Д. Йонкова - в м. Козлуджа има територии със сменено предназначение и оттам може да има 
завишаване на цената.
арх. Др. Йосифов - г-жа Йонкова ходила ли е на място да види терена.
Д. Йонкова - не.
Г. Василева - имат молба, на заседание на комисията и на сесия да има визуализация на 
мястото, кое къде се намира, за да не минават нещата просто така.

Комисията приема предложението на арх. Др. Йосифов - да се отложи точката до изготвяне на 
нова оценка:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2355 /12.08.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Вонеща вода 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2356 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шемшево
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 2357 / 12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шемшево
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 - 2358 /12.08.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Шемшево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

22 - 2359 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

23 - 2361 /12.08.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.07.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: М. Маринов - възловото е разпределението на средствата, 
предоставени на Общината, в изпълнение на ПМС 229 от 29 юли 2022 г., които са в размер на 
1 032 000 лв. Те се насочват към асфалтирането на общински път Павликени - Водолей - 
Дичин. Част от средствата, предвидени за собствено участие за проекта Интегриран градски 
транспорт (тъй като има забавяне на 2 от поръчките, поради неявяване на кандидатите), се 
разпределят за цялостното асфалтиране на този общински път Велико Търново - Ресен -
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Водолей - Дичин на границата с общ. Павликени.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

24 - 2362 /12.08.2022: Компенсиране на част от транспортните разходи на лица, притежаващи 
абонаментни карти за градски транспорт
Становище на комисията: Ст. Витанов - от администрацията да дадат разяснение 
Д. Данчева - имало е редица отправени предложения по този повод и кметът ги е 
формулизирал в това предложение.
Ст. Витанов - 5000 лв докога
Д. Данчева - до края на годината, считано от 1 септември.
Якоб ван Бейлен - за всеки месец по отделно ли трябва да се подава това заявление 
Д. Данчева - зависи от срока на издадените карти, ако са едномесечни - за всеки месец, ако са 
тримесечни карти -1  път на 3 месеца.
Якоб ван Бейлен - това е работа от 19-ти век, защото това ще струва на администрацията 
много повече от въпросните 15 лева -  един служител ще трябва да приеме попълненото 
заявление, друг да го обработи и провери, после някой трябва от касата да плати тези 15 
лева. Разходите за човекочасовете, с които администрацията ще е заета с тази работа, са на 
стойност много повече от 15 лева. В 21-ви век сме. Подкрепя предложението за 15 лева, но 
начинът за отчитане...
арх. Др. Йосифов - ако г-н Бейлен има по-оптимизиращо предложение, да го даде.
Якоб ван Бейлен - ако човек няма дългосрочен абонамент, да не трябва да идва всеки месец 
за тази работа.
Д. Данчева - ако е на дългосрочен абонамент, няма да се налага да идва всеки месец.
Якоб ван Бейлен - експертите трябва да бъдат заети с подобрения на работата, а не да 
приемат заявления. Дори и да се подават електронно, администрацията пак ще е заета с 
обработването им.
Д. Данчева - нека да се обсъдят и други варианти.
Якоб ван Бейлен - предлага да се обсъди това после в комисията, когато се разглежда 
неговото предложение за публичния транспорт.
арх. Др. Йосифов - това са две различни предложения и комисията трябва да се произнесе по 
всяко от тях.
Ст. Витанов - нека се подкрепи предложението на кмета, и оттук нататък да се постави като 
цел разширението тази подкрепа, за да не изглежда тя символична.
Якоб ван Бейлен - двете фирми „Алекс ОК“ и „Надежда“ имат данни за хората, които имат 
абонамент. Може тези фирми да превеждат директно 15 лв. на хората, без те да ходят до 
администрацията. А администрацията да помоли операторите на транспорта да й преведат 
тези данни.
Д. Данчева - Общината не е социална организация да подпомага просто всички. Затова има 
заявления - който желае.
Якоб ван Бейлен - но неговото предложение има този нюанс -  да е за всички, които имат 
право на това. Всички ще искат. Но за някои хора е много трудно да идват до 
администрацията и да попълват формуляри.
арх. Др. Йосифов - доколкото разбира предложението на г-н Ван Бейлен - фирмите 
превозвачи имат данните за всички абонаменти и да се дава възможност автоматично те да 
превеждат тези 15 лв. на всеки човек с абонаментна карта.
Д. Данчева - това няма как да се случи, защото най-малкото всеки трябва да си подаде 
банковата сметка. Минавайки през фирмите, това вече ще представлява държавна помощ. 
Това е незаконосъобразно.
Пл. Петров - нека не се усложнява повече, администрацията е предложила ред за тази 
компенсация.
Якоб ван Бейлен - отпускането на тези 15 лв. ще струват много повече човекочасове работа и 
такси за банкови преводи, отколкото са 15-те лева. Затова този начин не е ефективен.
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T. Тодоров - а не може ли човек да си подава заявлението в офиса на фирмите, когато си 
купува абонаментна карта.
Й. Стефанова - не е необходимо да се усложнява толкова, администрацията е предложила 
добър начин.
д-р Ю. Тонкова - ако се явят повече желаещи за тази услуга, и се окаже, че бройката на тези 
хора и сумата, която трябва да бъде вложена в тях, надвишава определената сума, какво ще 
се случи, ще има ли дискриминация.
Д. Данчева - съобразили са се е това, направили са резерв. Заложили са 1000 броя карти до 
края на годината, това е изчислено средноаритметично на базата на броя карти за предходни 
години. Но ако се получи така, че да не достигнат, биха могли да направят една промяна по 
бюджета с ново решение. Все пак това е прогноза на база периода 2016-2021 г. 
арх. Др. Йосифов - щом предложението на г-н Ван Бейлен е незаконосъобразно, ще подложи 
на гласуване основното предложение.

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 34
Днес, 17.08.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• СунайМунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 2342 / 12.08.2022: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2343 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2344 / 12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2345 /12.08.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2346 / 12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище
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Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2347 / 12.08.2022: Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху 
недвижим имот публична държавна собственост, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Е. Коев - нека да се изиска становище от ПГТ "Д-р Васил Берон" 
Г. Марков - това е публична държавна собственост. Министерство на образованието и 
науката е принципал, тяхна собственост е, без значение становище на ПГТ "Д-р Васил 
Берон".

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Е. Коев - не взема участие в гласуването

7 - 2348 / 12.08.2022: Отдаване под наем на части от имоти публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - да се подкрепи предложението на ПК по УТТП 
Г. Марков - комисията по УТТП предложи да се отложи точката и да се препоръча на 
"ОДПГ" ЕООД да представи калкулация за изграждане на електрозарядна станция в срок до 
2 месеца.

Комисията не приема да се отложи точката и да се препоръча на "ОДПГ" ЕООД да 
представи калкулация за изграждане на електрозарядна станция в срок до 2 месеца.
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

Комисията приема основното предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2349 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Габровци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2350 /12.08.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2351 /12.08.2022: Учредяване на безвъзмездно право на строеж, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2352 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 от 3

12 - 2353 / 12.08.2022: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, гр. Велико 
Търново

18.8.2022 г., 11:46



Firefox

Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2354 / 12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2355 /12.08.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Вонеща вода 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2356 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шемшево
Становище иа комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2357 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шемшево
Становище иа комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 2358 /12.08.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Шемшево 
Становище иа комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2359 /12.08.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2360 /12.08.2022: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща 
вода
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 36
Днес, 17.08.2022, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 2308 / 21.07.2022: Одобряване на проект за ПУП, с. Арбанаси
Становище на комисията: Ст, Витанов - да се подкрепи и предложението на ПК по УТТП по 
отношение на текста в скобите в т. 1

Комисията приема предложението заедно с предложението на ПК по УТТП - да отпадне 
текста в скобите:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2334 /10.08.2022: Обществен транспорт в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Й. Стефанова - нека да се изчака становището на 
администрацията.

Комисията отлага разглеждане на точката до становище на общинска администрация:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2336 / 10.08.2022: Декларация по казуса "Кронопшан"
Становище на комисията: Й. Стефанова - предлага да се гласува декларацията заедно е 
предложените допълнения от ПК по УТТП: допълнение на т. 2 - "..включително монтиране 
на електронно табло пред административната сграда на Община Велико Търново" и нова т. 
3 - Изискване към Кроношпан да монтира пречистващ електрофилтър.

1 от 2

Комисията приема декларацията заедно е направените допълнения от ПК по УТТП: 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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4 - 2337 / 11.08.2022: Предприемане на действия по изграждане на отводнително съоръжение 
Становище на комисията: Комисията изисква становище от общинска администрация:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2344 /12.08.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, е. Буковец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2349 /12.08.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Габровци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2354 /12.08.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Пл. Петров - предлага да се подкрепи предложението на ПК по 
УТТП - да се отложи точката до изготвяне на нова оценка

Комисията не приема отлагане на предложението до изготвяне на нова оценка:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

Комисията не приема основното предложение:
ЗА - 3; ПРОТИВ -1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 2355 /12.08.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, е. Вонеща вода 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2356 /12.08.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, е. Шемшево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2357 /12.08.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, е. 
Шемшево
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2359 / 12.08.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: "
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 33
Днес, 18.08.2022, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Дневен ред
1 - 2327 / 02.08.2022: Отговор относно жалба, Вх. № 2187/23.05.2022 г. - ул. Панайот Типографов 
Становище на комисията: Комисията приема становището на Община Велико Търново:
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията не се съгласява със становището на ВиК "Йовковци" ООД:
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Във връзка с разгледани жалба, становище на общината и становище на ВиК "Йовковци" 
ООД, комисията сезира следните институции - Министерски съвет, МРРБ, Асоциация на 
ВиК холдинг, с копие до Президент на Р България, Областен управител, Омбудсман, 
Представителство на Европейска комисия в България, и настоява за решаване на 
дългогодишни проблеми с ВиК "Йовковци" ООД на територията на община Велико Търново 
в максимално кратък срок.
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2331 / 10.08.2022: Становище относно жалби, Вх. № 2253 и 2254 от 30.06.2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема становището, да се изпрати на жалбоподателя 
без приложенията:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2335 / 10.08.2022: Декларация против спиране изграждането на АМ Русе - Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията не приема декларацията:
ЗА - 0; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -6

4 - 2336 / 10.08.2022: Декларация по казуса "Кроношпан"
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Становище на комисията: д-р Д. Андреева - това е една гражданска, обществена позиция, 
надява се всички да се обединят около декларацията, така както се обединяват около 
проблема с ВиК "Йовковци" ООД. Неприятно й е, ако някой я класифицира като 
популистка.
Ж. Желев - това е тема, която в групата се говори отдавна, решили са да подходят 
максимално широко и колегиално, с идеята да бъде надпартийна и да събере цялостна 
подкрепа от всички групи в общинския съвет.
Д. Чолаков - да разбира ли, че декларацията е отворена към допълнения от всички останали 
групи, за да се реши проблем на града, без да се намесва политика в него. 
д-р Д. Андреева - групата на ГЕРБ е помислила, сътворила е този текст и го предлага на 
вниманието на всички. Ако има ефективни предложения, разбира се, че ще бъдат приети.
П. Тюфекчиев - декларацията е отворена.
арх. Др. Йосифов - тази декларация дава началото на нещо, което отдавна се говори в 
общинския съвет, но е било само на думи, без дела. Целта на декларацията е да обедини 
всички по казуса. Групата на ГЕРБ е вносител, но решението е на общинския съвет. Важно е 
да е приета единодушно. Тук няма популизъм, има реална инициатива за действие.

Комисията приема декларацията заедно с допълненията, направени от ПК по УТТП: В края 
на т. 2 да се добави следният текст "..включително монтиране на електронно табло пред 
административната сграда на Община Велико Търново" и да се добави ТуЗ - "Изискване към 
Кроношпан да монтира пречистващ електрофилтър."
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 41
Днес, 18.08.2022, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

Сунай Мунков

Дневен ред
1 - 2364 / 15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Специализирана болница 
за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания Д-р Трейман" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - техническа корекция - в 4то тире на т. 1.2 
Стратегически цели- думата "онкологични" се заменя със "сходни".

Комисията приема предложението с така направената техническа корекция:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2365 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - техническа корекция - в бто тире на т. 1.2 
Стратегически цели - думата "онкологични" се заменя със "сходни".

Комисията приема предложението с така направената техническа корекция:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2366 / 15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Център за психично 
здраве-Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - техническа корекция - в 4то тире на т. 1.2 
Стратегически цели- думата "онкологични" се заменя със "сходни".

Комисията приема предложението с така направената техническа корекция:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

Днес, 18.08.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

1 - 2338 /12.08.2022: Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и 
детските градини на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: д-р Иван Александров - навсякъде в информацията "учебно 
заведение" да бъде заменено с "учебна институция", съгласно последния закон за народна 
просвета.
М. Трифонов - добре е преди началото на годината всеки директор на училище, детска 
градина и детска ясла да дават становища имат ли препоръки относно безопасността в 
района на учебните заведения 2 пъти годишно - през август и март.
В. Дончева - от личен опит ще каже, че законът задължава директорите до оградата на двора 
на учебната институция. Може би комисията да го отправи като препоръка, 
д-р Ив. Александров - подкрепя предложението на г-н Трифонов, като предлага занапред 
информацията относно състоянието на инфраструктурата около учебните институции да 
бъде съгласуван и от директора на дирекция "Образование, младежки дейности и спорт".
Това ще даде възможност на директора на дирекция "ОМДС" да бъде запознат със 
ситуацията, която е около учебните институции. Това би означавало, че той се е информирал 
от учебните институции какво е състоянието около самите сгради. Директорът на 
дирекцията ще може да сондира всички казуси, съгласувано с директорите на учебните 
институции. Като препоръка няма да бъде грешно.
М. Михалев - подкрепя препоръката на г-н Трифонов. Директорите трябва да бъдат 
ангажиране с това да следят какво се случва около учебното заведение, да следи за 
състоянието на пешеходните пътеки. Голяма част от тях в момента са силно замърсени, би
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трябвало да се изчистят вместо да се боядисват наново, това би спестило пари. Освен 
хоризонталната маркировка, голям проблем е за пътни инциденти около учебните заведения 
може да бъде една дупка на пътя. В цялата информация не пише къде е лошо състоянието.
В. Дончева - информацията е озаглавена "състояние на инфраструктурата", не само 
хоризонтална и вертикална маркировка, а всичко - от това къде да бъдат сложени съдовете за 
смет до това дали има дупки и т.н.

Комисията приема информацията заедно със следните препоръки занапред: "учебно 
заведение" да бъде заменено с "учебна институция", съгласно последния закон за народна 
просвета; директорите на всички учебни институции 2 пъти в годината - през август и март, 
да отправят становища, препоръки и предложения във връзка с инфраструктурата около 
местата, за които те отговарят; информацията за състоянието на инфраструктурата около 
учебните институции да бъде съгласувана и от директор дирекция "ОМДС":

ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2345 /12.08.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2347 /12.08.2022: Учредяване право на управление в полза на Община Велико Търново върху 
недвижим имот публична държавна собственост, гр. Велико Търново 
Становище на комисията:

М. Михалев - оказва се, че много години са ползвали игрището неправомерно 
В. Дончева - да, на добра воля.
М. Михалев - сега трябва да се узакони всичко.
В. Дончева - формално да се реши това, което така или иначе фактически се прави.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Е. Коев не взема участие в гласуването.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 47
Днес, 18.08.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител, Община В. Търново 
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ" 
инж. Галина Маринова - гл. експерт, отдел "ТИ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 2334 /10.08.2022: Обществен транспорт в Община Велико Търново
Становище на комисията: Р. Иванов - счита, че в момента комисиите няма какво решение да 
вземат, тъй като няма становище на администрацията все още, нямат финансовата рамка, 
нямат анализ, няма отношение по поводе на политиката, не знае как това предложение 
кореспондира с проекта Интегриран градски транспорт.
Якоб ван Бейлен - в комисията по УТТП е защитил своите предложения. Имаше бурна 
дискусия, включително и за декларацията на ГЕРБ за „Кроношпан“, и за тази точка. 
Няколко колеги мислят, че е популизъм. Не е популизъм. Някои колеги мислят, че не е добре 
обмислено -  обмислено е, има доста информация. Други колеги казаха, че някои точки са 
невъзможни, но други са добри. Не се стигна до отделно гласуване на всяка точка. 
Предложението беше да се поиска становище от администрацията. Подкрепя това. Трябва да 
бъде реалист. Няма да мине в комисиите и затова подкрепя да се поиска становище. Но вчера 
в комисията всички викаха едновременно и не беше много ясно за протокола и не е вписано в 
протокола, но решението на УТТП вчера беше да се поиска становище, но в срок до два 
месеца, и вносителят на предложението да бъде поканен на техническата комисия, когато 
обсъждат предложенията.
Р. Иванов - предложението на г-н Ван Бейлен - да се изиска становище от общ.
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администрация със съответния анализ в срок до 2 месеца, при обсъждане на предложенията 
в техническата комисия да бъде поканен г-н Ван Бейлен.

Комисията изисква становище от общ. администрация със съответния финансов и друг 
анализ в срок до 2 месеца, при обсъждане на предложенията в техническата комисия да бъде 
поканен г-н Ван Бейлен:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2335 /10.08.2022: Декларация против спиране изграждането на АМ Русе - Велико Търново 
Становище на комисията: Е. Чамуркова - не помни в публичното пространство да е 
коментирано АМ Русе-Велико Търново, това високоскоростен път ли е
Д. Куздов - в някои участъци е високоскоростен път.
Ж. Желев - декларацията е крайно закъсняла, нито Кирил Петков е премиер, нито това е 
обявено вчера, тя не е актуална. Но така или иначе е факт и тя ще трябва да се гласува. 
Ситуацията е неловка, освен ако вносителите не си оттеглят декларацията.
Ст. Антонов - днес е излязла информация, че е минала процедурата по надзор, всичко си 
върви, единственото, което си върви като спиране, е това, кьдето са спечелили обществените 
поръчки, това е пратено на АДФИ. Но не е казано, че няма да се строи.Тази декларация му 
звучи несериозно.
Р. Иванов - функцията на една декларация е да сезира определен орган. Ако е само изказва 
мнение, е чисто политически инструмент. Ако трябва да е изказано мнение, което трябва да 
светне лампата на даде орган, е друго. С текста на декларацията не може да се съгласи.

Комисията не приема декларацията:
ЗА - 2; ПРОТИВ -1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

3 - 2341 /12.08.2022: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.06.2022 г.
Становище на комисията: М. Маринов - първото тримесечие са работили без бюджет, което е 
наложило някои ограничения в плащанията и възлаганията. След приемане на бююджета се 
отпушиха голяма част от плащанията, просрочените задължения спрямо същия период за 
миналата година - 860 000 лв., за миналата година 650 000 лв. Голяма част от разликата се 
дължи на невъзстановяване на средства, които са по национални програми, като тази за 
ПМГ. Там има извършени разходи и фактуриране, но от март няма възстановяване по тези 
програми. В момента са получили възстановяване по нея и се подготвят плащанията във 
връзка със салона на ПМГ. Просрочените вземания също са нарастнали с 50 000 лв, спрямо 
същия период за миналата година. Там имат много заведени дела към некоректните платци, 
които са подробно описани в анализа. Запазила се е тенденцията парите от държавни 
дейности да бъдат за възнаграждения, като през общинските дейности имат възможност да 
извършват политики, които са свързани с местната общност. В частта за образованието 
възнагражденията достигат над 80 %. В момента тече усвояване на средствата от 
инвестиционната програма, приключва обектът на бул.България, свързан с водопровода, за 
да може да се пристъпи към втория етап - възстановяване на пътната настилка по проекта за 
Интегриран градски транспорт. Той ще обхване асфалтиране от съда до входа към Метро. По 
всички други проекти са получили средства, като се очаква да се появят фактури за 
плащания, дадени са аванси, в момента се правят актовете за междинните отчети.
Ст. Витанов - колко са просрочените задължения.
М. Маринов - в анализа е изписано - с точност 862 000 лв.
Ст. Витанов - има ли акт, с който пасарелката се въвежда в експлоатация.
М. Маринов - доколкото е запознат не е въведена в експлоатация, има още едно плащане, 
след което се подготвят актовете за въвеждането в експлоатация.
Ст. Витанов - много голям преходен остатък - 31 млн. лв. На колко процента е изпълнена 
инвест. програма.
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M. Маринов - на 13 %, приключи се съгласуване на проектите, строителните разрешения са 
издадени, в момента върви поетапно актуване.
Ст. Витанов - това са хронични процеси с инвестиционната програма, години наред.
Подготвя ли се рамката на бюджета за 2023 г.
М. Маринов - това, което му е известно за републиканския бюджет, е че се готви базов бюджет 
със задължителните минимуми за финансиране при сегадействащите стандарти за 
финансиране на държавните дейности. За общинската част имат суров разчет, много е рано 
да се оповестява. Най-добре може да се говори с бюджетната прогноза през октомври или 
ноември.
Е. Чамуркова - ако може г-н Маринов да коментира числата от инвестиционната програма. 
М. Маринов - отговорил е преди това на г-н Витанов, че към днешна дата изпълнението е 
към 13 %. Към полугодието - е 10 %. Надява се да се вдигне този процент и да се разплатят, 
като започнат да излизат актовете.
Кр. Каракоцев - ще стане като миналата година, ще се намали инвест. програма наполовина 
и ще стане изпълнение на 100%.
Ст. Витанов - докъде стигна Общината, за да поиска корекция на КСС-тата за обекти, които 
не са завършени и обекти, които тепърва ще започнат. Народното събрание прие решение, но 
какво движение има.
М. Маринов - няма никакво движение все още. Няма промяна в законодателството, за да 
може да се направи това нещо. На национално ниво са приели рамката, но трябва да има 
няколко законодателни промени за обществените поръчки, които да допускат тези неща. Към 
настоящия момент има направено само за управляващите органи, които могат да заявят 
към Европейската комисия такива корекции.
Ст. Витанов - така е като няма парламент.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4 - 2361 /12.08.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.07.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - основната промяна, която е най-важна, е 
във връзка с излязлото ПМС, с което бяха разпределени средства към общините за 
допълнително финансиране. В тази част има средства за капиталови разходи. Предложението 
на Общината е тези средства да бъдат насочени към основен ремонт на пътя Велико 
Търново-Ресен-Водолей-Дичин. По този път са кандидатствали за средства в предходни 
години и са получили частично средства. Със средствата, които се получават тук, ще може да 
бъде извършен основен ремонт на пътя до границата с общ. Павликени. Тъй като само тези 
средства не достигат, а се забавиха поръчките, свързани с Интегриран градски транспорт, се 
предлага целевата субсидия, която е била насочена към собственото участие да бъде 
преразпределена за този път, за да бъде извършен ремонта преди началото на зимния сезон. 
Също така да бъдат разпределени средства за собственото участие за проекта за 
Мултимедийния център, той е в процес на окончателно разплащане. Ще бъде по- 
целесъобразно тези средства да бъдат насочени към нещо, което е вече готово. Във връзка с 
поръчките за двата паркинга, двата обекта, които са чисто собствено участие, по 
Интегрирания градски транспорт, ще бъдат дадени най-много аванси, за които имат 
възможност в рамките на бюджета на проекта.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 2364 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Специализирана болница 
за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия Д-р Трейман" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - техническа корекция - в 4то тире на т. 1.2
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Стратегически цели - думата "онкологични" се замени със "сходни".

Комисията приема предложението с така направената техническа корекция:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2365 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - техническа корекция - в бто тире на т. 1.2 
Стратегически цели- думата "онкологични" се заменя със "сходни".

Комисията приема предложението с така направената техническа корекция:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2366 /15.08.2022: Провеждане на конкурс за избор на управител на "Център за психично 
здраве-Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Р. Иванов - техническа корекция - в 4то тире на т. 1.2 
Стратегически цели - думата "онкологични" се заменя със "сходни".

Комисията приема предложението с така направената техническа корекция:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ-0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 40
Днес, 18.08.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова -

Присъствал

• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител, Община В. Търново 
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ" 
инж. Галина Маринова - гл. експерт, отдел "ТИ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 2334 /10.08.2022: Обществен транспорт в Община Велико Търново
Становище на комисията: Р. Иванов - счита, че в момента комисиите няма какво решение да 
вземат, тъй като няма становище на администрацията все още, нямат финансовата рамка, 
нямат анализ, няма отношение по поводе на политиката, не знае как това предложение 
кореспондира с проекта Интегриран градски транспорт.
Якоб ван Бейлен - в комисията по УТТП е защитил своите предложения. Имаше бурна 
дискусия, включително и за декларацията на ГЕРБ за „Кроношпан“, и за тази точка. 
Няколко колеги мислят, че е популизъм. Не е популизъм. Някои колеги мислят, че не е добре 
обмислено -  обмислено е, има доста информация. Други колеги казаха, че някои точки са 
невъзможни, но други са добри. Не се стигна до отделно гласуване на всяка точка. 
Предложението беше да се поиска становище от администрацията. Подкрепя това. Трябва да 
бъде реалист. Няма да мине в комисиите и затова подкрепя да се поиска становище. Но вчера 
в комисията всички викаха едновременно и не беше много ясно за протокола и не е вписано в 
протокола, но решението на УТТП вчера беше да се поиска становище, но в срок до два 
месеца, и вносителят на предложението да бъде поканен на техническата комисия, когато 
обсъждат предложенията.
Р. Иванов - предложението на г-н Ван Бейлен - да се изиска становище от общ.
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администрация със съответния анализ в срок до 2 месеца, при обсъждане на предложенията 
в техническата комисия да бъде поканен г-н Вай Бейлен.

Комисията изисква становище от общ. администрация със съответния финансов и друг 
анализ в срок до 2 месеца, при обсъждане на предложенията в техническата комисия да бъде 
поканен г-н Вай Бейлен:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2340 /12.08.2022: Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметовете на кметства и 
разпределение на числеността и разходите за работни заплати за делегираните от държавата 
дейности, местни дейности и дофинансираните дейности за 2022 година 
Становище на комисията: Докладва: М. Маринов

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2341 /12.08.2022: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.06.2022 г.
Становище на комисията: М. Маринов - първото тримесечие са работили без бюджет, което е 
наложило някои ограничения в плащанията и възлаганията. След приемане на бююджета се 
отпушиха голяма част от плащанията, просрочените задължения спрямо същия период за 
миналата година - 860 000 лв., за миналата година 650 000 лв. Голяма част от разликата се 
дължи на невъзстановяване на средства, които са по национални програми, като тази за 
ПМГ. Там има извършени разходи и фактуриране, но от март няма възстановяване по тези 
програми. В момента са получили възстановяване по нея и се подготвят плащанията във 
връзка със салона на ПМГ. Просрочените вземания също са нарастнали с 50 000 лв, спрямо 
същия период за миналата година. Там имат много заведени дела към некоректните платци, 
които са подробно описани в анализа. Запазила се е тенденцията парите от държавни 
дейности да бъдат за възнаграждения, като през общинските дейности имат възможност да 
извършват политики, които са свързани с местната общност. В частта за образованието 
възнагражденията достигат над 80 %. В момента тече усвояване на средствата от 
инвестиционната програма, приключва обектът на бул.България, свързан с водопровода, за 
да може да се пристъпи към втория етап - възстановяване на пътната настилка по проекта за 
Интегриран градски транспорт. Той ще обхване асфалтиране от съда до входа към Метро. По 
всички други проекти са получили средства, като се очаква да се появят фактури за 
плащания, дадени са аванси, в момента се правят актовете за междинните отчети.
Ст. Витанов - колко са просрочените задължения.
М. Маринов - в анализа е изписано - с точност 862 000 лв.
Ст. Витанов - има ли акт, с който пасарелката се въвежда в експлоатация.
М. Маринов - доколкото е запознат не е въведена в експлоатация, има още едно плащане, 
след което се подготвят актовете за въвеждането в експлоатация.
Ст. Витанов - много голям преходен остатък - 31 млн. лв. На колко процента е изпълнена 
инвест. програма.
М. Маринов - на 13 %, приключи се съгласуване на проектите, строителните разрешения са 
издадени, в момента върви поетапно актуване.
Ст. Витанов - това са хронични процеси с инвестиционната програма, години наред. 
Подготвя ли се рамката на бюджета за 2023 г.
М. Маринов - това, което му е известно за републиканския бюджет, е че се готви базов бюджет 
със задължителните минимуми за финансиране при сегадействащите стандарти за 
финансиране на държавните дейности. За общинската част имат суров разчет, много е рано 
да се оповестява. Най-добре може да се говори с бюджетната прогноза през октомври или 
ноември.
Е. Чамуркова - ако може г-н Маринов да коментира числата от инвестиционната програма.
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M. Маринов - отговорил е преди това на г-н Витанов, че към днешна дата изпълнението е 
към 13 %. Към полугодието - е 10 %. Надява се да се вдигне този процент и да се разплатят, 
като започнат да излизат актовете.
Кр. Каракоцев - ще стане като миналата година, ще се намали инвест. програма наполовина 
и ще стане изпълнение на 100%.
Ст. Витанов - докъде стигна Общината, за да поиска корекция на КСС-тата за обекти, които 
не са завършени и обекти, които тепърва ще започнат. Народното събрание прие решение, но 
какво движение има.
М. Маринов - няма никакво движение все още. Няма промяна в законодателството, за да 
може да се направи това нещо. На национално ниво са приели рамката, но трябва да има 
няколко законодателни промени за обществените поръчки, които да допускат тези неща. Към 
настоящия момент има направено само за управляващите органи, които могат да заявят 
към Европейската комисия такива корекции.
Ст. Витанов - така е като няма парламент.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 2361 / 12.08.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.07.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - основната промяна, която е най-важна, е 
във връзка с излязлото ПМС, с което бяха разпределени средства към общините за 
допълнително финансиране. В тази част има средства за капиталови разходи. Предложението 
на Общината е тези средства да бъдат насочени към основен ремонт на пътя Велико 
Търново-Ресен-Водолей-Дичин. По този ньт са кандидатствали за средства в предходни 
години и са получили частично средства. Със средствата, които се получават тук, ще може да 
бъде извършен основен ремонт на пътя до границата с общ. Павликени. Тъй като само тези 
средства не достигат, а се забавиха поръчките, свързани с Интегриран градски транспорт, се 
предлага целевата субсидия, която е била насочена към собственото участие да бъде 
преразпределена за този път, за да бъде извършен ремонта преди началото на зимния сезон. 
Също така да бъдат разпределени средства за собственото участие за проекта за 
Мултимедийния център, той е в процес на окончателно разплащане. Ще бъде по- 
целесъобразно тези средства да бъдат насочени към нещо, което е вече готово. Във връзка с 
поръчките за двата паркинга, двата обекта, които са чисто собствено участие, по 
Интегрирания градски транспорт, ще бъдат дадени най-много аванси, за които имат 
възможност в рамките на бюджета на проекта.

Комисията приема предложението:
ЗА -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 2362 /12.08.2022: Компенсиране на част от транспортните разходи на лица, притежаващи 
абонаментни карти за градски транспорт
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - колко са издадените до момента карти на 
пенсионери и тези 5000 лв. ще стигнат лн, ако не стигнат, ще се допълва ли този бюджет.
Д. Данчева - постарали са се да направят план, който да осигури 100% покриване, но ако 
стане някакъв бум на издаване на карти, който не е прогнозиран, ще направят евентуално 
предложение за промяна в бюджета. Направили са прогнозата на база 6 годишен период. Към 
м. юли 2022г. издадените карти са 624 бр.
Е. Чамуркова - тези 5000 лв. как са сметнати
Д. Данчева - пресметнати са на база издадените карти в предходните години - периода 
2016-2021 г.
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Kp. Каракоцев - компенсацията как ще се получава.
Д. Данчева - само по банков път.
Ст. Витанов - ще подкрепят това предложение, но през миналия мандат и в началото на този 
от БСП са предлагали винаги са предлага за определен брой безплатни билети за 
пенсионерите, но администрацията винаги е отхвърляла подобно предложение. Какво 
означава това - тогава не е имало пари или сега има много пари, или тогава 
администрацията е била антисоциална, а сега е много социална. Защо 1 месец преди 
изборите са толкова социални. Въпросът му е риторичен и към кмета. Но много евтино - 5 
000 лв. Защо тогава се е отхвърляло.
М. Маринов - в контрола и във финансите има едно правило, че решението, което се дава, 
трябва да е по-евтино от администрирането. Администрирането на 5 физически билета на 
всеки пенсионер е много трудоемко. Администрирането на тези карти - ако за 1 път ще си 
подава документите, човек ще влезе в регистъра, следващ път няма да носи банкова сметка. 
Ако всички пенсионери започнат да идват с по няколко билета, би било много сложно 
контролируемо. Билетите, които се издават в момента, не са така добре защитетни, и могат 
да бъдат отпечатани по други начини. Това, което са предприели, е компромисен вариант, 
при който администрирането е по-евтино от това, което се предлага. Ако човекът има 
тримесечна карта, няма да идва всеки месец да подава, а на тримесечие, 
инж. Г. Маринова - не е предизборно това предложение, а е в отговор на предложение за 
възможностите за пенсионери от 21.06.2022 г. от Общински съвет на Отечествения съюз, 
Общински съвет на Съюза на пенсионерите и от Общински съвет на БСП.
Ст. Витанов - но какво предлага Общественият съвет на БСП.
инж. Г. Маринова - безплатни билети за всички пенсионери, но това са възможностите на 
Общината.
Е. Чамуркова - не ползва градски транспорт, никога не си е купувала карта, иска да знае тези 
хора, когато си купуват карти, не получават ли намаление, отстъпки, 
инж. Г. Маринова - тези преференции са уредени с едно постановление, в него влизат 
пенсионери, учащи и студенти, децата до 7 г. и от 7 до 10 г. За пенсионерите специално 
намалението е 20 % от редовната тарифа за карти.
М. Маринов - от Общината не получават нищо. Това ще бъде първото, което ще получат, 
инж. Г. Маринова - превозвачът може да прави по-големи отстъпки, които са си за негова 
сметка.
д-р Ю. Тонкова - има информация, която иска да сподели. За турските пенсионери - те са 
пенсионери от 40 годишната си възраст. Когато влязат във възраст 65 г., получават 100% 
безплатно пътуване в обществения транспорт + 35 безплатни чая на месец. Не знае как са 
организирали тези неща, за да няма бюрократични надскачания и усложнения в 
изчисляването, но това е факт. Не може да става съпоставка с българското частично 
социално обезпечаване на гражданите, но те не са по-недостойни от турските пенсионери.
Ако в Общината може да се направи още нещо в социален план, нека се направи.
М. Маринов - има 2 начина - това, което има като ангажимент държавата и което има 
Общината. Общ. Велико Търново няма приходоизточник, с който да покрие всички тези 
неща.
Р. Иванов - това, което казва д-р Тонкова, е въпрос на държавна политика.
Кр. Каракоцев - техническа грешка в заявлението по отношение на номерацията на 
документите - написани са като 1,3,4.

Комисията приема предложението заедно с техническата корекция относно номерацията на 
документи в заявлението: I
ЗА -7 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...
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